



VULKANIJA

doživljajski park



DOŽIVLJAJSKI PARK | ADVENTURE PARK | ERLEBNIS PARK

www.vulkanija.si



Doživeto potovanje skozi vulkansko podzemlje - vulkanske igrice - ogled supervulkanov z VR očali - 4D stereoskopski film o nastanku vesolja in življenja na Zemlji - geode z ametisti - spust z dvigalom 6000 m globoko - izbruh goriškega vulkana - vožnja s podzemnim 3D vlakom - geološki muzej - kristal olivin - virtualni peskovnik - razstava kamnin - filmi o geologiji in naravi Goriškega - vožnja z Olijevim vlakom po vulkanski pokrajini - kamnolom bazaltnega tufa - trgovina z minerali in spominki - programi za šole in skupine - skupna vstopnica z gradom Grad.



Experience a journey through the volcanic underworld - volcano games - supervolcanoes through VR glasses - 4D stereoscopic film about the origin of the universe and life on Earth - geodes with amethysts - 6000 m deep descent in an elevator - eruption of the Goričko volcano - ride on a 3D underground train - geological museum - olivine crystal - virtual sandbox - rock exhibition - Oli's train ride through the volcanic landscape - basalt tuff quarry - mineral and souvenir shop - combo ticket Vulkanija/Grad Castle.



Erleben Sie eine Reise durch die vulkanische Unterwelt - Vulkanspiele - Supervulkane durch VR-Brillen - 4D-Stereofilm über den Ursprung des Universums und des Lebens auf der Erde - Geoden mit Amethysten - 6000 m tiefe Abfahrt in einem Aufzug - Ausbruch des Vulkans Goričko - Fahrt mit einem 3D-Untergrundzug - Geologisches Museum - Olivinkristall - virtueller Sandkasten - Gesteinsausstellung - Oli's Zugfahrt durch die Vulkanlandschaft - Basalttuffsteinbruch - Mineralien- und Souvenirshop - Kombiticket Vulkanija/Schloss Grad.



TOREK - NEDELJA
TUESDAY - SUNDAY
DIENSTAG - SONNTAG

JAN - MAR 10.00 - 16.00
APR - OKT 10.00 - 18.00
NOV - DEC 10.00 - 16.00

PONEDELJEK
MONDAY
MONTAG

ZAPRTO
CLOSED
GESCHLOSSEN



Vodeni ogledi, rezervacija / Guided tours, reservation /
Führungen, Reservierung

DOŽIVLJAJSKI PARK VULKANIJA
Grad 174, SI-9264 GRAD
T: +386 (0)2 553 10 00
E: info@vulkanija.si

www.vulkanija.si

